
 
SOKOL Zaječice, z. s. 

Zápis ze schůze Výkonného výboru 
konané dne 9.4. 2025  

 
Přítomní členové VV:  J. Kapinos, P. Šnajberk, L. Sadecký, M. Láska 
Omluveni: XXX 
Přítomní členové KK: M. Staruch,  
Přítomní hosté: Peřinka, Douda 
 
 
1) Fotbal-muži 

a) Docházka na tréninky bídná, na zápasy zatím OK. Sezona v plném proudu. 
 

 
2) Fotbal holky/děti 

a) Koupit nové sítě na branky  
b) Skončil trenér starší přípravky na vlastní žádost. Opětovně se hledá trenér. 

 
3) Lyžaři 

a) Dořešit převod peněz na účet lyžařů dle aktuálního rozpočtu 
b) Vrchol následující sezony vyhlášen Vasův běh 1.3.2026. Předběžně přihlášeno 7 členů. VV přislíbilo 

25.000,-Kč příspěvek na startovné. Přesná částka bude projednána na podzim. v pripade zajmu se 
mohou jeste prihlasit dalsi clenove Sokola (nemusi byt nutne clenove SKI). 

4) Multifunkční hřiště 
a) Domluvit schůzku se Štěpánkou ohledně možností stavby MFH po zřízení projektu 
b) Proběhl kontakt s firmou realizující VÚH. 
c) Kontaktována Projektová kancelář s žádostí na úpravu rozpočtu, zatím bez reakce. Nutno znovu 

kontaktovat p. Dvořáka 
d) Financování dotací – pomoc od MAS Posázaví – kontaktovat napřímo Sokolem. 20% spoluúčast by 

měla uhradit obec.  
e) Slib starosty Veliše p. Matějky, že zašle jejich PD a Rozpočet, kontakt na stavební firmu a její Cenovou 

nabídku na 1,3 
f) Oslovit starostu Pětihost, zda by poskytl PD, rozpočet na jejich VÚH – Martin 
g) Lukáš a Martin připraví rozpočet pro žádost na Zastupitelstvo – Spolufinancování VÚH nejpozději do 

konce listopadu 
 

5) Hospoda 
a) Opravu střechy a záseku řeší D. Pančík. Stále neproběhla. M. Bartoš zkusí domluvit opravu. 
b) Provozovatel restaurace vznesl požadavek na diskuzi ohledně zateplení objektu. VV bude dále řešit. 

 
6) Finance 

a) Kontrola účtu problěhla – v pořádku 
b) VV schvaluje příspěvek ve výši 24.000,- jak dar sportovnímu oddílu Yacht Club Krnov. Dar slouží na 

obnovu sportovního areálu po povodních 09/2024. Smlouva podepsána, do konce týdne odejdou 
peníze. 

 
7) Brigády 

a) možné dořešit lakování obložení tribuny 
b) Nutno vyřešit zredukování Borovic ve spodní části hřiště. Stromy omezují růst trávy. Lukáš pořeší se 

Starostkou a na brigádě se prořežou nebo pokácí. (Lukáš. S.) – na příště pozvat Marunovi a domluvit se 
 

8) Z minulých VV – do příštího VV 
a) Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci – v řešení 
b) Zajištění objektu (kontejner, šatny): 

i) Nabídka od SD Jablotron na stole. Bude osloven p. Pirc (SD Jablotron) pro sponzorský dar Jablotron 
ii) P. Šnajberk čeká na alternativní nabídku 



 
c) Kontejner: zjistit podmínky pojištění věcí uvnitř (M. Láska) – beze změny  
d) Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Smlouva podepsaná, 

potřeba vyzvednout v Průhonicích - Láska 
 

9) Dotace ČEZ 
VV sokol Zaječice schvaluje nákup technického vybavení pro tvorbu a údržbu 
běžkařských tratí. 
Konkrétně se jedná o: 
1) Sněžný skůtr - zakoupeno 
2) Stroj na úpravu terénu a tvorbu běžecké stopy (na bruslení) – zakoupeno, vyzkoušeno 
3) Stopovač na klasickou technku – zakoupeno, vyzkoušeno 
4) Křovinořez - koupený 
 
Laska dodal ucetni podklady k vyuctovani prispevku Nadace CEZ, ktere zarizuji lyzari. V. Douda komunikuje 
s auditorkou.  

 
10) Jiné 

a) D. Rais a M. Láska zpracuje podklady pro předání zápis do rejstříku. Čekáme na časové kapacity 
D.Raise.  

b) Požadavek na nákup rychlo-rozkládacího stanu. – odvézt do kabiny hostů 
c) Termín VH – 18.5. od 17:00. 
d) 8.8. proběhne na hřišti koncert kapely Brutus 
e) Na velikonoce M.Kapinos si zapůjčí rozkládací stan. 
f) VV vzal na vědomí přihlášky nových členů do oddílu SKI - Vít Nebáznivý a Martin Ondrušek. Členství 

„na zkoušku“ schváleno VV.  
 
 
Příští schůze VV v Oksfordu ve středu 7. 5. 2025 v 20:00 hodin. Všichni jste zváni.  

Zapsal: Lukáš Sadecký 


